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1. Kennismaking en vaststellen agenda en notulen  
- Linda stelt zich voor als onafhankelijk voorzitter. Linda heeft veel ervaring met het 

begeleiden van processen met groepen mensen die samen iets willen bereiken. Ze benadrukt 
het belang van een open gesprek en nieuwsgierigheid naar elkaar. Ze maakt met de groep de 
afspraak om de mobiele telefoons uit te zetten zodat iedereen zich met onverdeelde 
aandacht op het overleg kan richten.   

- Er wordt een voorstelrondje gedaan. Edmé, Klaas en Fatima waren er de vorige keer niet bij. 
Aanwezigen geven aan waarom ze in de beheergroep plaats hebben genomen. Dit varieert 
van samen zorgen dat het goed loopt de komende twee jaar, zorgen dat gemaakte afspraken 
worden nageleefd tot het monitoren van de veiligheid en leefbaarheid in de buurt. De 
beheergroep is voor iedereen nieuw dus het is samen zoeken naar de juiste balans van wat 
er wel en niet besproken moet worden.  

- Eef heeft via e-mail een lijstje gestuurd met punten rondom kwaliteit die hij graag wil 
bespreken. Dit wordt behandeld onder agendapunt 4.  

- Er zijn geen opmerkingen op de notulen van 08-11-2023. De notulen worden vastgesteld.  
 

2. Planning overleggen 2024 
De planning van de overleggen voor 2024 wordt vastgesteld. De beheergroep kan na een 
aantal maanden bepalen of de overleggen van maandelijks naar 1x per kwartaal kunnen.  

 
3. Eerste resultaten nulmeting  

De nulmeting heeft gekeken naar de situatie voordat de opvanglocatie open ging. Na  1 jaar 
wordt dezelfde meting uitgevoerd zodat de impact van de opvanglocatie na 1 jaar kan 
worden bekeken. De metingen dienen als input voor het beheer. De concept notitie van de 
nulmeting wordt na afloop van het overleg rondgestuurd naar alle leden van de 
beheergroep. Na input van de beheergroep kan Bureau Beke de notitie definitief maken. De 
definitieve notitie wordt als bijlage toegevoegd aan de notulen van dit overleg en openbaar 
beschikbaar gemaakt. Actie: gemeente.   

 
Presentatie door Jos Kuppens:  

- Er zijn in totaal 214 adressen in de omgeving aangeschreven. Er hebben 114 respondenten 
gereageerd. Dit is een goede respons.  

- 51% van de respondenten is vrouw en 49% man. De leeftijd ligt vooral tussen de 40-65 jaar.  
- De meeste vormen van overlast zijn afwezig in de omgeving. Enkele respondenten ervaren 

wel overlast van rommel op straat, onveilige verkeerssituaties en harde muziek.  
- 10% van de respondenten geeft aan slachtoffer of getuige te zijn geweest van drugshandel. 

Dit vooral rondom Natuurbad Rekken.    
- 93% van de respondenten voelt zich veilig in hun buurt. Het gemiddelde cijfer dat 

omwonenden geven aan het veiligheidsgevoel in hun buurt is een 8.  



- Ongeveer de helft van de respondenten verwacht een negatieve invloed van de AMV locatie 
op de leefbaarheid in de omgeving. Ze verwachten meer rondhangende en overlast gevende 
personen, meer drukte in de omgeving, meer criminaliteit en een negatieve sociale impact.   

- Ruim een derde van de respondenten vindt de inzet van de gemeente, COA en politie om de 
veiligheid en leefbaarheid rondom de opvanglocatie te waarborgen (zeer) slecht.  
Respondenten geven aan dat de gemeente te weinig heeft geluisterd naar de stem van 
omwonenden. Ook zijn er zorgen over voldoende dagbesteding voor de AMV’ers in de 
omgeving en de aanrijtijden van de politie. 

 
Discussie: 

- De antwoorden zijn allemaal subjectief. Maar gezien het grote aantal respondenten zijn er 
wel conclusies uit te trekken. Ook de 1-meting gaat meer informatie geven.  

- Respondenten zijn uitgenodigd via een brief en daarna via herinneringen in de 
(gemeentelijke) nieuwsbrief. Met de 1-meting gaat Bureau Beke dit op dezelfde manier doen 
om ook een vergelijkbare groep respondenten te krijgen.   

- Het is belangrijk om de verwachtingen helder te houden. Niet alles wat uit de metingen komt 
zal worden opgepakt door de beheergroep. Het zijn aandachtspunten voor de beheergroep.  

- Als buurtbewoners verdachte auto’s bij het Natuurbad zien en drugshandel vermoeden, dan 
is het beslist zinvol deze informatie (kentekens) door te gegeven aan wijkagent Edmé.  

 
4. Hoe gaat het -  voortgangsinformatie 

 
Omwonenden 

- Zien een toename in zwerfvuil. O.a. veel blikjes op de (scholieren-) fietsroute van 
Haaksbergen naar Rekken (dus niet toe te rekenen aan de AMV).  

o COA neemt het mee als aandachtspunt richting de jongeren. Actie: COA.  
- De fietslichten doen het over het algemeen goed, maar niet altijd. Links of rechts van de weg 

fietsen is voor veel jongeren ook niet helder.  
o Jongeren hebben een verkeerscursus (theorie en praktijk) gehad van de 

Sportfederatie Berkelland. De fietsen worden tweewekelijks gecontroleerd. Als de 
verlichting niet werkt dan krijgen ze de fiets niet mee. De jongeren hebben de 
fietssleutel niet in zelfbeheer. De jongeren krijgen gele hesjes maar niet iedereen wil 
dit aan op de fiets. Het COA blijft dit onderwerp bespreken met de jongeren in het 
wekelijkse HKO – huiskameroverleg. Actie: COA.   

 
Tactus 
Rondom verkeersveiligheid heeft Tactus al vaker richting de gemeente gevraagd of er meer 
verlichting kan komen op de weg tussen Haaksbergen en Rekken. Of anders eventueel meer 
borden. De gemeente kan dit bespreken in het volgende overleg met de gemeente 
Haaksbergen. Actie: gemeente.  
 
Politie 
1 nieuwe melding ontvangen over jongeren die lawaai maken onderweg op de fiets. Edmé 
heeft de melder gevraagd om hierover contact op te nemen met het COA.  
 
COA 
1 klacht ontvangen afgelopen maand over verlichting van de fietsen. Zie hierboven wat COA 
hier aan doet. De melder van de klacht heeft een terugkoppeling ontvangen.  

 
Terugkoppeling vanuit het COA op kwaliteit  
Eef wil graag in de beheergroep de kwaliteit van de opvanglocatie monitoren om hier over 
1,5 jaar iets over te kunnen zeggen. In lijn met wat is afgesproken in het convenant. Hij heeft 



daarom een lijst opgesteld met punten waarop hij graag terugkoppeling krijgt van het COA. 
Dit zijn doelgroep, medewerkers, financiën.  

 
- Doelgroep:  

De opvanglocatie is begonnen met 39 jongeren. Nu zitten er 44 jongeren (er zijn er 5 
bijgekomen vanuit Ter Apel). Het zijn alleen jongens onder de 18 jaar. Bij 17 jaar en 9 
maanden begint de uitstroom naar een regulier AZC. Dit is al 3 keer voorgekomen. Er zijn in 
totaal 6-7 jongens uitgestroomd in de afgelopen 2 maanden. De vergunningsprocedure voor 
de jongeren duurt op dit moment langer dan de afgesproken periode. Het COA kan niet voor 
elke jongere aangeven hoelang het vergunningsproces heeft geduurd, deze informatie is 
moeilijk te krijgen. Wel kan het COA in principe aangeven of er jongeren zijn uitgestroomd 
vanwege het veroorzaken van overlast. En kan het COA in situaties van overlast kijken naar 
welke jongeren deze overlast veroorzaken en of dit verband houdt met de periode dat ze op 
de opvanglocatie zitten, het land waar ze vandaan komen en de leeftijd.  

 
- Medewerkers 

De opvanglocatie heeft het begeleidingsteam compleet na een goede werving- en selectie. 
De medewerkers hebben minimaal MBO-4 of HBO. Veel zijn SKJ geregistreerd.  

 
- Financiën 

o Het COA is een non-profit uitvoeringsorgaan en wordt gefinancierd door het Ministerie 
van Justitie en Veiligheid en voor een deel door het Ministerie van Buitenlandse Zaken 
(Ontwikkelingssamenwerking).  

o De gemiddelde kosten per asielzoeker per dag zijn 76 EUR. De afspraak in Nederland is 
dat de levensstandaard van een asielzoeker niet boven het bijstandsniveau mag 
uitkomen. Wel mag het COA donaties accepteren. Zo hebben ze onlangs van Zalando een 
donatie schoenen ontvangen voor de jongeren.   

o Financiële informatie is allemaal terug te vinden in de jaarverslagen van het COA.   
 

- Opvolging 
De lijst die Eef heeft rondgestuurd roept de vraag op welke punten nodig en haalbaar zijn om 
regelmatig te bespreken in de beheergroep? Welke informatie heeft de beheergroep nodig 
om goed zijn rol te kunnen pakken de komende 2 jaar? En waar stopt deze rol en is het 
bedrijfsvoering van het COA? Er is behoefte aan meer duidelijkheid hierover. Dit middels een 
concrete lijst van punten/indicatoren waarop de komende 2 jaar informatie wordt verzameld 
en gedeeld. Gericht op de veiligheid en leefbaarheid van de omgeving. De gemeente maakt 
hiervoor een aanzet om in het volgende overleg te bespreken. Actie: gemeente.  
 

5. Beheerplan 
Door een gebrek aan tijd is dit agendapunt niet aan de orde gekomen.   
 

6. Rondvraag en afsluiting  
- Vanuit het COA en Vluchtelingenwerk worden er filmpjes en informatie gedeeld rondom de 

meest gestelde vragen en discussiepunten. Kijk op: www.coa.nl/watiswaar en op 
https://www.vluchtelingenwerk.nl/nl/feiten-over-vluchtelingen. En zie bijlage 1 en 2.  

- Klaas geeft aan dat de beheergroep welkom is om op de locatie van Tactus (Oldenkotte) te 
overleggen. Het aanbod wordt gewaardeerd. Voor nu geeft de beheergroep de voorkeur aan 
de Panovenweg 14 als locatie. Om ook wat meer gevoel te krijgen bij de opvanglocatie.   
 

- De volgende bijeenkomst is op 10 januari 2024.   

http://www.coa.nl/watiswaar
https://www.vluchtelingenwerk.nl/nl/feiten-over-vluchtelingen

